
 

Protokoll från SPF Seniorerna Halmstads samrådsmöte den 12 april 2022. 

Plats: Vuxenskolan. Värd: SPF Seniorerna Snöstorp 

Närvarande: 

Anita Gunnarsson  SPF Seniorerna Vi Tre 

Bo Erlandsson  SPF Seniorerna Vi tre 

Margaretha Persson  SPF Seniorerna Snöstorp 

Ann-Margret Nilsson  SPF Seniorerna Snöstorp 

Ewa Palm   SPF Seniorerna Snöstorp 

Kerstin Uhrberg  SPF Seniorerna Söndrumsvännerna +KPR 

Irene Godin   SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 

Erik Jansson   SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 

Anki Preifelt   SPF Seniorerna Breared 

Christina Löfgren  SPF Seniorerna Gamletull 

Lena Jordes   SPF Seniorerna Gamletull 

Inger Edling   SPF Seniorerna Kvarnen 

Jan Henriksson  SPF Seniorerna Kvarnen + distriktet 

 

 

1. Mötet öppnades av ordföranden som hälsade alla välkomna. 

 

2. Ewa Palm valdes till sekreterare och Margaretha Persson till att justera protokollet. 

 

3. Dagordningen godkändes med tillägget att rutinerna för samrådet skull gås igenom på  

    punkten med rapporter. 

 

4. Föregående protokoll godkändes. Maillistan ska revideras för Ewa Palm och Jan 

Henriksson saknas på nuvarande lista. 

 

5. Jan Henriksson som är ny i distriktsstyrelsen presenterade sig. Han tillhör SPF Seniorerna 

Kvarnen och har ett förflutet som bankman. 

 

6. Seniormässan den 17-18 maj diskuterades. Vi har en reserverad yta 2x2 m. Roll ups finns 

hos Margaretha Persson. Hon beställer även tidningen Senioren. Anita Gunnarsson beställer 

broschyrer, choklad och pennor från förbundet. Snöstorp arbetar fram en lokal broschyr och 

en tävlingsuppgift. Priser blir presentkort till månadsträffar. Program från föreningarna ska 

finnas i montern. 

Montern bemannas: 17/5 kl 10-13 av Söndrumsvännerna och Snöstorp, kl 13-16 av Gamletull 

och Kvarnen. 18/5 kl 10-13 av Tylövännerna och Snöstorp, kl 13-16 av Breared och Vi tre. 

Föreningarna behöver göra reklam för mässan och påminna om att det finns en biljett i senaste 

Senioren.  

 

7. Erik Jansson rapporterade att den samverkansgrupp som finns med de olika 

pensionärsorganisationerna bjuder in de partier som finns i fullmäktige till en paneldebatt. 

Debatten sker den 17 augusti kl 14 i Klarasalen på biblioteket. Linda Thulin är moderator. 

Teman är boende, omsorg och demografin. De som har tankar eller synpunkter är välkomna 

att höra av sig till Erik eller Ann-Margret Nilsson. Denna viktiga debatt bör vi göra reklam för 

på träffar och hemsidor. Pengar finns till utgifterna.  



8a. Inget att rapportera från KPR, RPR eller distriktet. 

 

8b. Genomgång av rutinerna för samrådsgruppen.  Ann-Margret sköter ändringarna. Det är 

viktigt att styrelserna är insatta i vad som gäller för samrådsgruppen. 

 

8c. Omval gjordes av Anita Gunnarsson till ordförande i samrådsgruppen. Ann-Margret 

Nilsson valdes till vice ordförande. 

 

8d. Ann-Margret hade en fråga från förbundet. Den handlade om hur vi kan påverka 

kommunen i framtidsfrågor. En kort diskussion följde. 

 

9. Information från de olika föreningarna: 

Snöstorp ska ha Stavbäckaskräddaren på månadsträffen i april. De ska också ha en heldag om 

att vara äldre där bl a Ulla Johansson från hemvårdsförvaltningen ska delta. I maj blir det en 

fisketur till Råå.  

Breared har kommit igång med sina vanliga aktiviteter. De ska dessutom göra studiebesök i 

hamnen och resa till Vandalorum i Värnamo. 

Söndrumsvännerna arbetar med sin delvis nya styrelese. De har nu så hög närvaro på 

månadsträffar att de fått begränsa antalet.  De ska ha besök av Ann-Louise Liljedal och senare 

Nina Widegren. Anders Wirdheim har haft ett intressant föredrag om flyttfåglar.  

Gamletull har haft en intressant månadsträff om tre händelser som skedde 1628. De ska göra 

en resa till Louisiana i vår och även ha en stadsrundtur med buss där Anders Bergenek är 

guide. De har sedan länge en intressant historiekurs med ett bra upplägg.  

Kvarnen har haft ett möte om Stilla veckan. De ska resa till Ven och senare till Helsingborg 

för att se Chess. De har haft möte med en nybildad samhällsförening i Haverdal om intresset 

för äldrelägenheter. De har även haft en mycket uppskattad kurs i ekonomi för äldre. Material 

finns från Finansinspektionen.  

Vi tre ska ha quiz med Sven Söderberg. Senare ska de resa till Sofiero och njuta av 

blommorna där. 

 

Man kan anmäla sig till en annan förenings resa om det finns plats.  

Ett problem som uppmärksammats är att man inte är försäkrad av föreningen förrän man har 

betalat sin medlemsavgift. Man är alltså inte försäkrad om man deltar i aktiviteter innan dess. 

 

10 Övrigt. En del föreningar har arvoden, en del har en fast summa som ersättning för 

merkostnader.  

 

11 Nästa möte är den 24 maj på Vuxenskolan. 

 

12 Mötet avslutades. Man tackade för de goda smörgåsarna från Arbetarfiket. 

 

Halmstad 2022-04-12 

 

 

………………………………… 

Ewa Palm, sekreterare 

 

 

………………………………….  ………………………….. 

Anita Gunnarsson, ordförande  Margaretha Persson. justerare 


